
Zápis jednání Komise rozhodčích 1/24 

konané 15.2.2024 

 

Komise byla uspořádána videokonferenčně. Z účas� se omluvil Stanislav 
Hlaváček (pobyt v lázních). 

Komise projednala: 

1) Stav překladu pravidel ISSF dle současného platného stavu 
2) Návrh a doporučení změny pravidel u národní disciplíny VzPu 30 vleže ve 

dvou bodech 
a)  Při závodu na elektronické terče zkrácená času pro závod na 25 minut 
b) Úpravu nastavení zbraně dát do souladu s ISSF pravidly pro VzPu, 

především nastavení botky (ostatní změny jsou využitelné především 
pro polohu vstoje) 

3) Komise jmenovala tři nové komisaře Pu/Pi               
Milan Marek (Vysočina), Pavel Světlík (Plzeň) a Pavel Šlechta (Louny) 

4) Návrh úpravy směrnice rozhodčích pro kodex oblečení pro rozhodčí dát 
do souladu s ISSF - tmavé kalhoty s polobotkami nebo sportovní obuví a 
světlou košili s límečkem (krátký nebo dlouhý rukáv) případně doplněný o 
tmavé sako / svetr dle potřeby- 

5) Komise se shodla že je potřeba dodržovat směrnici ohledně postupu 
rozhodčích do vyšších kvalifikací a dohlížet nad dostatečnou praxí 
především u jmenování třídy A. 

6) Komise vzala na vědomí pořádání ME v BT v Plzni a je připravena se na 
něm podílet 

7) Komise doporučila vyslat Pavla Světlíka na kurz ISSF Pu/Pi rozhodčích do 
Německa - Wiesbadenu 

 

 Za KR Milan Suntych 


